



APPLICATION FOR PAYMENT OF ENTRANCE FEE & CONVERSION FEE BY INSTALLMENT

入会费/提升费分期付款申请表格

A. APPLICATION FOR PAYMENT OF ENTRANCE FEE & CONVERSION FEE/入会费/ 提升费分期付款申请

I, 本人 _____ NRIC No 身份证号码 _____
wish to apply for the Ordinary Transferable Membership (OTM) Entrance fee/Conversion fee to be settled by
monthly installments.

欲申请成为普通可转让会员，同时也欲申请入会费/提升费以分期付款方式清还并将遵守以下条规。

I will abide by the Terms & Conditions as follow:

1. Membership will be termed Temporary Ordinary Transferable Member (TOTM) until full payment is paid after which the membership will be confirmed as OTM.
在未还清所有款项前，会员籍将被称为临时普通可转让会员（TOTM）至到付完所有款项后，会员籍将被确认为普通可转让会员（OTM）。
2. The schedule of installment payments is 12 or 24 monthly for TOTM and 12 monthly installments for conversion of OTM and 10 monthly installments for conversion of OM.
本会提供 12 或 24 期分期付款计划给予临时普通可转让会员及 12 期分期付款给予提升至普通可转让会员，而提升至普通会员者可获 10 期分期付款。
3. Mode of payment: Auto debit payment by Credit Card.
付款方式:信用卡自动扣款。
4. A reminder will be sent to members in default of 2 month's installments and payment must be made within 2 weeks from date of the reminder.
欠款通知书将在积欠愈两个月后邮寄给会员要求会员在发函日 14 天内付清款项。
5. A second reminder by AR Registered mail will be sent and if payment is not received within a week of such reminder, the Club reserves the rights to forfeit whatever payment have been made and to revoke the TOTM issued, without any compensation from the Club.
第二次欠款通知书将在 14 天后以 AR Registered（回邮注册函）邮寄给会员并给予一个星期时限来清还积欠款项，逾期者，本会有权取消之前已付之款项并取消临时普通可转让会员（TOTM）资格。同时，本会将不会给予任何补偿。

I,本人 _____ NRIC No.身份证号码 _____
hereby agree to the above Terms and Conditions.
同意以上所有条件。

Applicant's Signature/申请者签名

Date/日期

B. DETAILS OF INSTALLMENT PAYMENTS/分期付款详情

No 编号	Date 日期	Details 详情	Amount 数量	Receipt(s) 单据	C.Card 信用卡	Initial 签名
1.						
2.						
3.						
4.						
5.						
6.						
7.						
8.						
9.						
10.						
11.						
12.						
13.						
14.						
15.						
16.						
17.						
18.						
19.						
20.						
21.						
22.						
23.						
24.						